

<p>Anna Christensen, Malin Elfversson och Gunnel Johansson deltog den 12, 19 och 26 januari. Carl ”Kalle” Persson och Johanna Larsson deltog den 12 och 26 januari.</p>	<p>Närvarande</p>
<p>Ordföranden Anna öppnade mötet, som genomförs i tre delar. DS har tre kortare digitala möten, tre tisdagar i rad, istället för ett heldagsmöte. Mellan mötena förbereds handlingar till DÅ, mm.</p>	<p>§ 1 Mötet öppnas Mötesformer</p>
<p>Styrelsen beslöt att Godkänna föreslagen dagordning.</p>	<p>§ 2 Dagordning</p>
<p>Föregående protokoll går igenom på nästa styrelsemöte.</p>	<p>§ 3 Föregående protokoll</p>
<p>Rapporter Distriktsråd, 10 januari Anna rapporterade att mötet hölls digitalt och att 19 medlemmar från 9 olika kårer deltog. Kårer som var representerade: Utby, Stora Levene, Mölnlycke, Borås, Varberg, Trollhättan, Jonsered, Glasberget och Timmersdala Anna och Malin var mötesledare. Det var bra att ha en person utsedd som noterar förslag och beslut. Mötesdeltagarna kom tidigt överens om att det ännu inte är aktuellt att planera in arrangemang som innebär fysiska träffar mellan kårer i distriktet. Utvecklingen av Coronapandemin måste följas upp och beslut om fysiska arrangemang bör fattas senare i år. Därför planerades två digitala ledarsamlingar in, den 29/4 samt i september. Första veckan i februari genomför distriktet en digital Fotoutmaning för äventyrare och Utmanare. Ansvariga är Gunnel Johansson och Elin Abellsson. Fredagen 23 april utmanar vi scouter att ”Sova ensam utomhus”. Anders Eriksson förbereder information och peppning för detta. Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Notera rapporten ● Vinstbeloppet för Fotoutmaningen ska uppgå till max 3000 kr. 10 vinster à 300 kr. ● Gunnel sänder ut inbjudan till Fotoutmaningen senast 29/1. 	<p>§ 4 Rapporter Distriktsråd 10 jan</p>

<p>FM 2021</p> <p>Funktionärens kostnader</p> <p>Styrelsen beslöt att föreslå följande till DÅ</p> <ul style="list-style-type: none">• De funktionärer som har ett omfattande uppdrag och är engagerade under hela FM helgen, ska inte betala någon FM-avgift.• Festkvällen ska vara gratis för de funktionärer som jobbar under festkvällen samt för de som har ett mer omfattande funktionärsuppdrag.• Funktionärer som jobbar under lördagen får gratis lunch lördag.• Funktionärer som jobbar under söndagen får gratis lunch söndag.• Funktionärer erbjuds gratis övernattnings, i masslogi med golvförläggning. <p>Budget för FM 2021</p> <p>Kalle hade förberett ett budgetförslag där han uppskattat kostnader och intäkter för FM. Distriktets subventioner för funktionärer påverkar budgeten. DS diskuterade hur mycket distriktet kan vilja satsa totalt på FM arrangemanget.</p> <p>Styrelsen beslöt att föreslå följande till DÅ</p> <ul style="list-style-type: none">• Västra scoutdistriktet satsar totalt 50.000 kr på FM 2021, som distriktets totala nettokostnad - för planering och genomförande. Summan återfinns i distriktets budgetförslag för år 2021.• Styrelsen föreslår en budget för FM 2021. <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Kalle justerar budgetförslaget för FM så att nettokostnaden för distriktet blir -50.000 kr.• Kalle kollar upp kostnader för luncher, lokaler, program, mm. med Eva Kilnäs. Han justerar vid behov budgetförslaget för FM.	<p>§ 5 FM 2021</p> <p>Funktionärens kostnader</p> <p>Budget för FM</p>
--	--

<p>Förfrågan om bidrag till kanoter</p> <p>Trollhättan Skogshöjdens scoutkår har gjort en förfrågan om distriktet har något ekonomiskt bidrag för inköp av flera kanoter. I annat fall vill de gärna ha tips på var sådana bidrag finns att söka.</p> <p>Styrelsen konstaterade att det i distriktets Inriktningsdokument regleras vilka ekonomiska bidrag en kår kan få. Där ingår inte kostnader för inköp av materiel.</p> <p>Styrelsen beslöt att Anna svarar Trollhättans Skogshöjdens scoutkår och ger dem tips om var bidrag kan sökas.</p>	<p>§ 6 Förfrågan om bidrag till kanoter</p>
<p>Covid-19 rekommendationer</p> <p>Reftele scoutkår efterfrågar rekommendationer kring verksamhet med tanke på covid-19.</p> <p>Styrelsen beslöt att Anna hänvisar till förbundets hemsida för löpande information.</p>	<p>§ 7 Förfrågan Covid-19 rekommendationer</p>
<p>Hur få fler utbildare i distriktet?</p> <p>Timmersdala scoutkår har aktualiserat frågan om att vårt distrikt har få utbildare. Det vore bra om distriktet på något sätt kan verka för att fler vill bli utbildare. Frågan har diskuterats tidigare av DS.</p> <p>Styrelsen beslöt att föreslå följande till DÅ</p> <ul style="list-style-type: none">• DS kårfaddrar inventerar tillsammans med resp. kårs styrelse vilka tänkbara kandidater som finns, för att bli utbildare inom Scouterna.• De utvalda kandidaterna ska få personliga inbjudningar till lämpliga utbildningar under år 2021 och 2022.• Distriktet betalar de kostnader för utbildning, som genomförs av kandidaterna år 2021 - 2022 och som inte ersätts av vårt scoutförbund.• Distriktet betalar kostnaderna för den löpande vidareutbildning som är obligatorisk för distriktets utbildare, dvs. den del som inte ersätts av vårt scoutförbund.	<p>§ 8 Fler utbildare</p>

<p>Profilplagg</p> <p>För att öka känslan av samhörighet i vårt distrikt anser DS att det just i år kan vara aktuellt att erbjuda ett subventionerat profilplagg till distriktets ledare.</p> <p>Styrelsen beslöt att föreslå följande till DÅ</p> <ol style="list-style-type: none">1. Alla medlemmar i distriktet som fyllt 18 år erbjuds att beställa ett profilplagg.2. Tre olika typer av plagg erbjuds, i olika prisklasser. Alla plagg har ett tryckt distriktsmärke och kan beställas i en färg.3. Distriktet bidrar med 300 kr per plagg. Resten betalas av medlemmen som beställer.4. Medlemmen väljer ett plagg och storlek - och gör en beställning.5. Beställningen ska göras senast 1 september.6. Distriktet tar hem de plagg som har förbeställts och plaggen delas ut i samband med FM, 29-31 oktober.7. 30.000 kr anslås i budgeten 2021, för profilplagg.	<p>§ 9 Profilplagg</p>
<p>Förbundsrad - Anläggningsstrategi</p> <p>Kallelse har inkommit till Förbundsrad, lördagen den 6/2.</p> <p>Förbundsradet kommer att fokusera på Anläggningsstrategin som ska vara klar till förbundsmötet 2021.</p> <p>Förbundet vill ha förslag på personer som kan ingå i den arbetsgrupp som ska ta fram förslag till ny Anläggningsstrategi. Styrelsen diskuterade några namnförslag.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Välja Carl Persson till distriktets representant på Förbundsradet.• Föreslå några personer från vårt distrikt som är lämpliga att ingå i förbundets arbetsgrupp. Anna kontaktar Karin Wester om detta.	<p>§ 10 Förbundsrad - Anläggningsstrategi</p>

<p>Distriktsårsmöte - Praktisk upplägg</p> <p>DS diskuterade hur årsmötet den 13/3 kan genomföras under rådande Coronapandemi.</p> <p>Johanna har utrett hur man kan genomföra omröstningar på ett säkert sätt via digitala verktyg. Sluten omröstning ställer krav på en väl genomtänkt procedur och här behöver styrelsen tänka lite mer.</p> <p>En person i DS bör ansvara för att presentera de handlingar som diskuteras. Handlingarna ska då snabbt kunna visas i ett läsbart format.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• DÅ kommer att genomföras helt digitalt. Anna meddelar Boråskåren. Gunnel informerar kårerna genom mailutskick.• Ordföranden för DÅ behöver vara van att leda digitala möten. Johanna meddelar detta till valberedningen.• Rösträknarna behöver ha tillgång till vissa digitala verktyg och behöver ha vana av digitala möten. Tilltänkta rösträknare behöver därför informeras i god tid innan DÅ. Johanna meddelar detta till valberedningen.• DS ska utreda mer hur slutna omröstningar ska genomföras.• En mötesinstruktion ska sändas ut till ombuden innan DÅ.• En person i DS ska ansvara för att presentera de handlingar som diskuteras. Handlingarna ska snabbt hittas/visas och vara i ett läsbart format för mötesdeltagarna.	<p>§ 11 Distriktsårsmöte - Praktiskt upplägg</p>
<p>Distriktsårsmöte – Handlingar</p> <p>DS har under januari gemensamt arbetat med handlingar till DÅ, via distriktsstyrelsen Drive. Arbetet fortsätter till och med nästa DS möte.</p> <p>Den 26/2 sänds handlingarna ut till kårer, ombud, revisorer och styrelse.</p> <p><u>Ansvarig per handling</u>, men fler personer kan bidra:</p> <p>Verksamhetsberättelse: Anna Ekonomisk redovisning: Kalle Resultaträkning: Kalle Balansräkning: Kalle Förslag Inriktningsdokument: Gunnel Förslag Arbetsplan: Johanna Förslag Arrangemangsplan: Malin Styrelsens förslag: Gunnel Förslag Budget: Kalle Förslag Budget för FM: Kalle Förslag Föredragningslista: Gunnel Ombudslista: Gunnel</p>	<p>§ 12 Distriktsårsmöte - Handlingar</p>

<p>Ekonomi</p> <p>Kalle rapporterade att vårt distrikt kommer att få lika stort bidrag från regionen som förra året. Vi ska ändå redovisa de aktiviteter som distriktet genomförde år 2020. Distriktets ekonomi är mycket god.</p> <p>Styrelsen beslöt att Notera rapporten</p>	<p>§ 13 Ekonomi</p>
<p>Kontakt med scoutkårer</p> <p>DS har haft kontakt med 14 av distriktets 16 aktiva kårer under höst/vinter. Rapporten finns i distriktsstyrelsens Drive.</p> <p>Anna rapporterade från kontakter i januari med Jonsered, Varberg, Trollhättan och Reftele. Gunnel rapporterade från NSF's Ordförandeträff.</p> <p>Verksamheten i kårerna ser mycket olika ut. Varje kår väljer det mest lämpliga för sin situation m.a.p. den rådande lokala situationen gällande Covid-19, ledartillgång och ledarstruktur, skolornas regler, mm.</p> <p>En del kårer använder digitala möten frekvent. Andra ger scouterna uppdrag på distans och ytterligare andra väntar och väljer att starta upp utomhus under februari månad - eller senare i vår då det är ljusare.</p> <p>Kårernas ekonomi är väldigt olika, några har god ekonomi medan andra får kämpa för att få pengarna att räcka till de utgifter man har.</p> <p>Styrelsen beslöt att Notera rapporterna</p>	<p>§ 14 Kårkontakt</p>
<p>Övriga frågor</p> <p>Kårerna börjar nu att planera för sina årsmöten och kan behöva hjälp med digitala mötesverktyg.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Erbjudna kårer att låna distriktets mötesrum i Lifesize.• Johanna bokar in årsmötena. Hon kan kontaktas via epost.• Gunnel informerar alla kårer snarast, via epost till kontaktpersoner.	<p>§ 15 Övriga frågor</p> <p>Digitala årsmöten - Lifesize</p>

Västra Scoutdistriktets styrelse
§ 1 - 17

Förkortningar: DS – Distriktsstyrelsen, DÅ - Distriktsårsmötet

<p>Nästa möte DS fortsätter att förbereda inför DÅ.</p> <p>Styrelsen beslöt att Nästa möte hålls via Lifesize tisdagen den 23 februari kl. 18.30-20.</p>	<p>§ 16 Nästa möte</p>
<p>Ordföranden Anna tackade för visat intresse och avslutade mötet.</p>	<p>§ 17 Mötet avslutas</p>

Skövde 2021-02-05

Gråbo 2021- 02 -08

Vid pennan

Justerat av

Gunnel Johansson

Anna Christensen

Gunnel Johansson

Anna Christensen